
Oświadczenie złożone 

przez senatora Wadima Tyszkiewicza 

na 49. posiedzeniu Senatu 

w dniu 27 września 2022 r. 

Oświadczenie skierowane do rzecznika małych i średnich przedsiębiorców Adama Abramowicza 

Szanowny Panie Rzeczniku! 

Zwracam się z uprzejmym zapytaniem, jaki jest powód braku prowadzenia jakichkolwiek prac w Zespole 

Roboczym ds. Rzemiosła od ponad roku i od wielu miesięcy w Zespole Roboczym ds. Branży Motoryzacyj-

nej. 

Dodatkowo proszę o informację, na kiedy planowane jest zakończenie prac prowadzonych niegdyś przez 

Zespół Roboczy ds. Branży Motoryzacyjnej dotyczących tzw. technicznej szkody całkowitej. 

Proszę również o informację, z czego wynika mało efektywna praca w wymienionych zespołach w obli-

czu ogromnej liczby problemów i tematów do procedowania. Czy rzecznik planuje przeorganizowanie sys-

temu pracy w swoich zespołach, chociażby poprzez delegowanie zadań, wyznaczenie np. koordynatorów 

poszczególnych zespołów i przeorganizowanie sposobów reakcji na zgłaszane potrzeby? W jaki sposób Senat 

może Pana wesprzeć w efektywniejszej pomocy sektorowi MŚP, jeśli pominąć dotychczasowe działania? 

Brak prac bezpośrednio przekłada się na zmniejszenie szans na przetrwanie wielu firm sektora MŚP i ko-

lejne dramaty zarówno właścicieli, jak i szeregowych pracowników. 

Wadim Tyszkiewicz 
 


